

BFR-møde onsdag d. 22.oktober 2025

Tilstede: Martin Drengsgaard, Dorte Kobbeltvedt, Mira Helena Bergkvist, Kim Thinggaard og Bess Serner
Referent: Bess Serner-Pedersen

1. Konstitution:

Formand: Dorte Kobbeltvedt

Næstformand: Bess Serner-Pedersen

De 2 aftaler indbyrdes, hvordan de fordeler opgaverne imellem sig.

Kasserer: Vi foreslår at Henrik Meldgaard fortsætter. Udenfor rådet. (Dorte spørger)

2. Lederdøgnet - hvad gav det? Læs evt. referatet

De unge er frustrerede over, hvad BF er? Mangler info om BF.

Synes f.eks. at der bruges penge på noget forkert. Vi kan nøjes med rådighedsordningen, som yder vikartjeneste på præsteområdet.

Adspurgte spørger Martin, om der er nogen, som vil modsætte sig ansættelse af en ny præst PÅ SIGT!

Ingen er imod det.

Martin har fået gennemført et punkt på MR-møderne, som er orientering fra BFR.

Bess' historie gav et billede af kirkens missionale DNA.

Martins oplæg om discipelskab gav desværre ikke så meget medtænkning, som han havde ønsket sig.

Bolines indlæg opfordrer til noget tværgenerationelt – f.eks. i hjemmene. Det skal vi facilitere.

Hvor skal lederdøgnet ligge til næste år. Forslag: sidste week-end i september eller 1.week-end i oktober.

Forslag: de 2 formænd burde sende en kort rapport til menigheden om lederdøgnet.

3. Økonomi - de sidste tal – skal på næste møde efter Steffen har givet et estimat. (Dorte kontakter)

Annas overarbejde: Hvordan skal det håndteres? Penge eller afspadsering? Vi udbetaler overarbejdstimerne som udgør ca. 7.000 kr. Martin giver Ulla besked.

4. Kommunikation med MR og til menigheden

I øjeblikket har vi en lederdag i foråret og et lederdøgn i efteråret.

Bess efterlyser et tættere samarbejde mellem MR/BFR.

Dorte og Bess ser på samarbejdsaftalen og finder en modus vivendi.

Sættes på næste gang.

5. Årshjul - Bess, kan du hjælpe med en repetition af den tidligere udgave?

Hjulet gennemgås – sættes på igen på næste møde mhp revision.

Dorte og Bess og Mira Helena ser på det inden næste møde.

6. Mødefrekvens - eller bare aftale de næste gange i fh. til et årshjul

Vi behøver ikke mødes hver måned, men næste gang bliver i november.

7. **Andet:** Merete A. har spurgt til mål og retning efter årsmøde og lederdøgn. Hun ville gerne noget med ensomme i sognet, men syntes hun blev cuttet af på årsmødet. Hvad gør vi?
8. **Referater fra MR og BFR?** Hvor er de og har vi en god praksis?
Alle BFR-referaterne ligger på hjemmesiden.
MR-referaterne er fraværende. Det forlyder at Kristian vil overtage referat-jobbet i MR.
9. **MenighedsOase-turen** (Merete?)
Martin, Rebecca, Mette Pihl og Bess – vi inviterer Merete med. (Dorte kontakter Merete).
10. **Ole SM's jubilæum**
Vi må ikke bruge ligningsmidler på at fejre en eks-ansat.
MR-kunne betale en adventsfest 1.søndag i advent og ved den lejlighed fejrer vi Oles jubilæum. BFs medlemmer kan støtte Oles jubilæum.
De sidste år har MR haft brugt flere penge på kirkekaffe 1.søndag i advent, for at sikre at det blev en fest søndag.
Vi vil i princippet holde en privat fest...i stil med dåbs-kirkefrokoster. Støtte kan sendes til Oles 50 års-jubilæums-boks: 7163BD.
11. **Evt.**

Næste møde: 19.november kl. 13.30.